

المجلة السياسية والدولية مجلة علمية محكمة تصدر عن كلية العلوم السياسية الجامعة المستنصرية

| <u>حقوق النشر</u> |
|---|
| عنوان البحث: |
| |
| |
| لأسماء الكاملة لجميع المؤلفين (كما تظهر في البحث): |
| |
| |
| |
| عنوان العمل: |
| ••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• |
| : البريد الإلكتروني: |
| وَكد ؛ نيابة عن جميع المؤلفين باعتباري الباحث (الاول) المقدم للبحث الذي – التي : |
|) البحث المقدم هي عملي / عملنا الأصلي . |
| ب) شارك جميع المؤلفين في العمل بطريقة موضوعية وهم على استعداد لتحمل المسؤولية المشتركة عن العمل . |
| ج) اطلع جميع المؤلفين على البحث ووافقوا عليها كما قدمت . والتي لم يتم نشر البحث ولا يتم تقديمها أو النظر أيها للنشر في مكان آخر. |

د) في حالة قبول البحث للنشر بعد مراجعة المؤلف (المؤلفين) التزم/نلتزم بدفع اجور النشر .



The Political and International Journal A peer-reviewed scientific journal is issued by the Faculty of Political Science Mustansiriya University

Copyrights

| Research Title: | |
|---|--|
| •••••• | |
| Full names of all authors (as t | , |
| •••••• | ••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• |
| ••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• | |
| | ••••••••••••••••••••••••••••••••••••••• |
| | phone number : |
| confirm; On behalf of all the a | authors as the (first) researcher presenting the |

- a) The research submitted is my/our original work.
- b) All authors have participated in the work in an objective manner and are willing to take joint responsibility for the work.
- C) All authors reviewed the research and approved it as presented. The research has not been published and is not being submitted or considered for publication elsewhere.
- d) In the event that the research is accepted for publication after reviewing the author(s), he/she is committed to paying the publishing fees.